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Zápis z jednání krajské rady dne 6. 12. 2021
místo konání: online čas konání: 18:00–20:00

přítomni podle prezenční listiny – členové krajské rady (s právem hlasovat):

 Petr Brabec – Juan (místopředseda), Vít Henych – Bobr (místopředseda), Jakub Schejbal – Kiki (volený
člen),  Jan  Petera –  Slimák  (Praha  2),  František  Topinka  (Praha  3),  Radim Bureš  (Praha  4),  Zbyněk
Kocman – Zbýňa (Praha 5), Ondřej Buršík – Fido (Praha 8), Katka Dittmayerová – Ferda (Praha 9), Jakub
Hladík – Arny (Praha 10), Ondřej Přerovský – Lazebník (KD)

hosté: Daniel Miškovský – Bublina, Jan Horel – Jeník

program: schválen dle zaslaného návrhu

předsedající: Petr Brabec – Juan zapisující: Anežka Henychová

termín příští rady: 6. 12. 2021
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Úkoly:

[2] Do 14. 12. odevzdají všichni Leie fyzicky vyúčtování dotací.

1. Připomínky k zápisu, úkoly 

Juan poznamenal, že ne všichni čtou a plní úkoly.
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2. Dotace MŠMT

Systém ze začátku nefungoval, ale Sin to rychle vyřešil. Vypadá to, že získáme podporu toho systému,
Sin na něj už nemá moc čas, ale máme příslib ajťáka, který by nám během roku systém vylepšil. 

Aby člověk dostával upozornění, musí se člověk k nim přihlásit sám a také se od nich odhlásit sám. 

Většina  středisek a  okresů,  co  vyúčtovávají,  formuláře  do  systému zadala.  Máme několik  středisek
u nichž byly nalezeny chyby, ale zatím se neozvala. (Vítkov, Hiawatha, Vočko, Kruh, Šipka, Lípa Roztoky,
Athabaska).

Odhady dotací na akce se dělají proto, že se to dělá ze dvou dotačních kapitol. Pokud se odhadne méně,
i více, je to problém. Juan se snaží, aby to dávalo větší smysl ve vyhláškách a apeluje na střediska, aby
si to rozmýšlela déle dopředu.

Do 14.12. je třeba odevzdat fyzicky vyúčtování Leie (po předchozí domluvě).

Z přehledů, které dělají okresy je potřeba, aby bylo jasné, že dotace nepřesahuje 70 %. Pokud to bude
špatně, bude se to muset odevzdávat znovu. 

3. Granty MHMP

Oprava vyúčtování je odevzdaná, a nyní je to na MHMP.

4. Projekt VLK Nota Bene

Je  to  zase  jako  každý  rok  a  rádi  by  pořádali  kurz  pod  Prahou.  Projekt  byl  zaslán  s přípravou
k prostudování a bude přiložen k zápisu.

Usnesení 2021-22:

Krajská rada schvaluje předložený projekt VLK Nota Bene a jmenuje Daniela Pokorného vedoucím
kurzu a Víta Henycha – Bobra hospodářem kurzu.
Návrh byl přijat. Pro: 10, Hlasovalo: 10 

5. Valný sněm

V  roce  2020  se  nemohl  uskutečnit  řádný  sněm,  takže  proběhne  mimořádný  jednodenní  sněm
18. 6. 2022 v Rudolfinu v Praze. Ústředí vydalo výzvu, jestli někdo nebude chtít být v realizačním týmu.
Do současné doby se přihlásilo asi 36 lidí. Není to uzavřené, takže pokud by měl někdo zájem pomoci,
může  napsat  na  ústředí.  Tím,  že  se  to  koná  v  Praze,  budeme jako  pražská  rada  v  úzkém spojení
s pořadatelem. Budou různé doprovodné programy, na které bude potřeba pomoc skautů z Prahy.

6. Rozpočet 2022

Rozpočet je vyrovnaný (a počítá s budováním rezervy). Je odhadnut nárůst počtu členů. Je vyhrazena
částka na opravu chobotnic. Je vyhrazena částka na nájem skladu, který se možná bude muset měnit.
Některé z ostatních položek jsou proti minulým letům lehce navýšené kvůli inflaci. Rozpočet na kmen
dospělých je navýšen kvůli  výdajům na umístění památníku – je to myšlené na operativní  věci, aby
nebylo potřeba radou schvalovat drobné administrativní věci. Radima napadá, že minulé vedení řešilo
zhodnocování peněz, napadá ho, že by se rád poradil s ústředím, jestli tam není někdo, kdo by to řešil.
Dáša se ptala na ústředí, jestli by se to například nedalo investovat do jiných skautských podniků. Rádi
uvítáme každou pomoc. Rozpočet bude připraven ke schválení do ledna.
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7. Setkání krajů a VRJ

Skautská energie – Co dělali po propuknutí problémů: Prvotní bylo pro získat nějaké nabídky pro lidi u
DPI. Dále se snaží dělat nějaké právní kroky směrem ke Kolibříkovi tak, aby ztráty byly co nejmenší.
Potom je snaha o to, skautskou energii stabilizovat. Ústředí se za to cítí  hodně odpovědné. V rámci
schvalování rozpočtu počítají s tím, že do krajů pošlou cca 4 000 000 Kč, které jsou počítány tak, aby
nějakým způsobem kompenzovaly nárůst cen energií. Náčelnictvo se tomu věnovalo a bude věnovat, a
budou hodnotit také to, co ta zkušenost organizaci dala (řeší, jak moc se takovéto projekty slučují s
posláním organizace).

Podle Lazebníka by se členským jednotkám měla komunikovat analýza situace. Například proč vlastník
Kolibříka nepřevezme závazky dceřiné společnosti a dál obchoduje s energiemi.

Mimořádný valný sněm – Řešilo se, že se naboural cyklus obnovy vedení všech jednotek. Ústředí by
připadalo rozumné, že by si současné rady prodloužily volební období, a uspořádaly sněmy před valný
sněmem. Juana překvapilo, že na tom není žádná shoda. Argumenty jsou, že někdo chce končit, někdo
by to zvládl, někdo si myslí, že nemá právo „vládnout“ déle. Ústředí by chtělo, abychom jim ještě letos
předávali  připomínky.  Jeník  –  Podle  náčelnictva  to  měla  být  možnost  (ne  příkaz).  Arny  –  některá
střediska už to chtějí posouvat, jiná ne. Jeník – Delegáti pro červnový sněm jsou daní. Tohle se řeší pro
sněm v roce 2024.

Kapacity vzdělávání – Zájemců je víc než kapacity, podporují se jakékoli formy nějakého vzdělávání.
Byly dotazy jestli  po vybudování  kapacit  neupadne zájem. Na to odbor  pro vzdělávání  taky myslel,
sleduje trendy, a myslí si, že je stále třeba zvyšovat možnosti vzdělávání.

8. Různé

Miquik byl po dohodě pořadatelů s náčelnictvem zrušen. Nám tím vznikly drobné náklady (hlavně na
účetnictví), nikde se neplatily velké zálohy, a ústředí hledá cesty, jak nám to vynahradit. Musíme začít
jednat s pořadateli na další spolupráci.

Rotoped – Úspěšně byl zakončen kurz střediskového minima. Většina účastníků prošla. (Neprošli dva.)

Poděkování – Poděkování jsme odvolali z obav nad tím, že se ještě zhorší situace. 

Betlémské světlo – Vzhledem k opatření žádná nová iniciativa se za Prahu nekoná. Praha 10 to má
otevřené a čeká se. Betlémská tramvaj bude, kontaktovali jsme DP před týdnem, doteď nevíme. Tým je
připraven, vybavení také. 

Přechod Brd –  Uvidíme,  jak se  vyvine  covid.  Radim má informaci  od  jednoho střediska,  že  by se
nebránili přípravě aktivit. Kdyby do toho šli, potřebovali by propagaci, aby se do toho děti nahnaly, aby
to nevypadalo, že si koupí párky v rohlíku, jdou na nástup a domů. Radim Juanovi a Dáše pošle mailem
kontakt na ně.

Závody – Závody jsou stejně otevřené, jako všechno ostatní. Máme tým stále z před dvěma roky (Praha
8 a 9).

Sklad – Před 14 dny nám zavolali z Parvuly, že se Parvula nevejde do skladu, který využívá i Praha, a že
by se Praha měla odstěhovat.  Byli  jsme tam díky Rumpálovi.  Juan  volal  jak Rumpálovi,  tak  Vítkovi
(vedoucímu Parvuly) a zjistili, že je to nedopatření. Oni měli pocit, že máme nějaké skladovací prostory.
Pravděpodobně by stačilo odtamtud odstěhovat věci, které jsou objemné a nepůjčují se. Teď je možnost
najít  si  vlastní  sklad.   Juan napsal  ústředí,  jestli  mají  nějaké prostory  nebo vědí.  Je možné využívat
komerční prostory, ale to by stálo určitě 60 000 ročně. Neví někdo o nějakých rozumných skladovacích
prostorách? 

Jak by to mělo být velké? 2 až 4 m2.. Co jsme ochotni do toho dát? Jsme ochotni jít až pod tržní nájemné
(max. 2000 Kč měsíčně). 

Zápis z jednání krajské rady dne 6. 12. 2021

3/4



Junák – český skaut, kraj Praha, z. s.

9. Kolečko okresů

Praha 2 – Postupně se akce buď rušily nebo přesouvaly do onlinu. Tým skautského plesu se jej rozhodl
odvolat, tudíž nehrozí kolize s Brdy. Měli poradu k semináři Trignis, ten bude a už ho budou propagovat.
Bude první březnový víkend, vše je připraveno včetně programu. Slimák pošle pozvánku do infa.

Praha 3 – Oslavy stého oddílu posouvají. František by o tom rád dal článek na krajský web. ORJ budou
mít  příští  týden  kombinovanou.  Všem se  podařilo  uzavřít  skutečnosti  táborů  ve  skautISu.  Problém
s hospodářským výkazem se žene ke zdárnému uzavření. Praha plná strašidel se chystá, a je připravena
i verze pro případ, že nebude moci proběhnout v klasické podobě. Bude to probíhat bez veřejnosti buď
jako závod, nebo jako déle rozmístěné kontroly. 

Praha 4 – Proběhl první zkrácený týden první části Ventu. Doufají, že na konci ledna budou moct být
osobně. Zítra mají online ORJ místo vánoční besídky. 

Praha 5 –  Museli  zrušit  inspiro  večer  na téma outdoorového vybavení  a  okresní  vánoční  vycházku.
Připravují rádcovský kurz na začátek února.

Praha 6 – Na okrese se konalo roverské setkání, které patrně bude pravidelné každý měsíc, napoprvé
přišlo 42 roverů.

Praha 8 –  Těší se na výjimky, snaží se fungovat. Pár schůzek bylo přerušeno, ale fungují dál

Praha 9 – Má se dobře, resty vyřeší.

Praha 10 – Nic nového, měli okresní radu, jsou zvědaví na lednové výjimky.

KD – Proběhla kmenová porada, z té vyplynula sbírka na notebook. Vše je nejisté a utlumené včetně
vánočních setkání.

Zapsala: Anežka Henychová Schválil: Petr Brabec
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